
Van: Hubert Koevoets  

Verzonden: donderdag 30 augustus 2018 15:32 

Aan: STATENGRIFFIE <STATENGRIFFIE@brabant.nl> 

Onderwerp: mondelinge vragen voor Statendag morgen. 

 

Beste griffie, 
De volgende actuele vraag, n.a.v. artikel in Brabants Dagblad vandaag: "Brabant minder in trek bij 
toerist". 
 
Wat is de reactie van GS op dit artikel en de daarin genoemde cijfers die het CBS bekend maakten 
met betrekking tot de daling van het aantal overnachtingen in Brabant, terwijl elders in Nederland 
groei te zien is? 
 
Visit Brabant richt zich onder andere op het trachten toeristen te verleiden langer te blijven. 
Nu zou blijken dat toeristen juist korter verblijven in onze provincie. Is dat ook wat Visit Brabant ziet? 
 
Met vriendelijke groet, 
 

Hubert Koevoets 

Lid Provinciale Staten Noord-Brabant 

tel: 06-53745791 
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